
 

Общественият съвет при НУ „Христо Ботев“, Плевен  
задължава директора  на училището  Цветелин 

Горанов да отпочне процедура за изработване на 
ученически униформи. 

 
След направено предварително проучване на 

мнението на родителите 
„за“ или „против“ въвеждане на ученическа 

униформа,  резултатите са следните: 
 

„ЗА“ – 268 гласа 
„ПРОТИВ“ -171 гласа 

 


